




Utfärdare Svenska Skidskytteförbundet	Datum 2017-03-26	Lokal och plats Sixten Jernbergs Museum Limesforsen	Mötesnr 5_2016/17
Mötesdeltagare Olle Dahlin, Anna-Lena Carlsson, Tommy Höglund (Lämnade efter §4) Sofia Domeij och Gunnar Olofsson med på telefon samtliga från styrelsen samt GS Ingemar Arwidsson.			Övriga deltagare:
Kallelse/protokoll delges även			Beräknad mötestid Kl. 08:30-12:00
Deltagare enligt kallelse/Förhinder anmält för Britt Bohlin och Helena Ekholm			Protokollförare Anna-Lena Carlsson

## FÖREDRAGNINGSLISTA - PROTOKOLL STYRELSE MÖTE




Löpnr	Föredragningspunkter, Beslut – åtgärd	Färdigdatum	Föredragande/Ansvarig
-------	---------------------------------------	-------------	-----------------------

1	INLEDNING										
	<p><b>A Mötets öppnande</b> Ordförande förklarade mötet öppnat.</p> <p><b>B Val av justerare för mötet</b> <b>Beslut:</b> Sofia Domeij</p> <p><b>C Godkännande av dagordningen</b> <b>Beslut:</b> Dagordningen godkändes av styrelsen</p> <p><b>D Föregående protokoll</b> Rapport angående lönerrevision. Valärenden inför RF och SOK. Båda våra kandidater har träffat respektive valberedning</p> <p>Beslut har fattats av styrelsen med sk per capsulam den 24 mars gällande:</p> <table><tr><td>Årets förening</td><td>Häverödals SK</td></tr><tr><td>Årets Rookie</td><td>Elvira Öberg, Piteå</td></tr><tr><td>Årets Ledare</td><td>Ulf Larsson, Hede</td></tr><tr><td>Årets Skidskytt</td><td>Anna Magnusson, Piteå</td></tr></table> <p>Protokollen godkändes och lades till handlingarna</p>	Årets förening	Häverödals SK	Årets Rookie	Elvira Öberg, Piteå	Årets Ledare	Ulf Larsson, Hede	Årets Skidskytt	Anna Magnusson, Piteå		OD OD OD OD
Årets förening	Häverödals SK										
Årets Rookie	Elvira Öberg, Piteå										
Årets Ledare	Ulf Larsson, Hede										
Årets Skidskytt	Anna Magnusson, Piteå										

2	<b>EKONOMI</b>		
	<p>Rapport från GS SSSF:</p> <p>För närvarande visar prognosen på ett plusresultat främst med anledning av en förstärkt intäktsida genom nya sponsorer till förbundet. Kostnadssidan håller sig inom ramen.</p> <p>Det finns fortfarande en osäkerhet kring stödet från SOK, dock har stödet från IBU ökat något.</p> <p>BEAB: Inget nytt att rapportera.</p> <p>Bedömningen är att sammantaget på koncernnivå ligger man på ett positivt resultat.</p>		GS
3	<b>ÖVERGRIPANDE</b>		
	<p><b>A) Allmänt</b></p> <p>6-7 maj är teambuilding och ledarspsdagar inplanerade.</p> <p>Lönerevision pågår.</p> <p>RIG – avtalen snart klara. Vi eftersträvar en synkning i avtalen med längdförbundet. Det är en stor kommande utmaning för gymnasierna framåt med de nya kraven på lärarbehörighet i specialidrotten.</p> <p>Dopingfrågan är högt på agendan och styrelsen rekommenderar att frågan lyfts på kommande Forum / rullskidskytte-SM</p> <p>Wada har öppnat en sida för att hjälpa till och underlätta att rapportera misstänkt doping. <a href="http://www.speakup.wada-ama.org">www.speakup.wada-ama.org</a></p> <p><b>B) Administrativa förbundsfrågor</b></p> <p>SOK, OS 2026 – kontaktpersoner från SSSF är GS Ingemar Arvidsson Idrott och ordförande Olle Dahlin förbund.</p> <p>Vapendirektivet – Ygeman har nu uppdraget från regeringen att anpassa det till Sverige och inte försvåra för våra utövare.</p> <p>Ind TA 2.0 - fler föreningar och förbund ansluter sig eller är intresserade av att delta.</p> <p><b>C) Externa rapporter/ärenden (RF,SOK,IBU).</b></p> <p>Dopingfrågan fortfarande högaktuell och det finns behov hos IBU om ytterligare resurser för att jobba med frågan.</p> <p>VM – datum beslutat av IBU enligt våra önskemål. 7-17 mars 2019 V10-11</p>		<p>GS/OD</p> <p>GS/OD</p> <p>GS/OD</p>

4.	<p>GS Ingemar Arvidsson tar fram programförslag med datum för respektive tävling , samt följebrev med motiv för programmet. Skickas till IBU i god tid innan TC-mötet V19.</p> <p>RIM i Karlstad - Stratiararbetet med " Triangel till rektangel " /livslångt idrottande fortgår. Från SSSF deltar Olle Dahlin och Sofia Domeij</p> <p>Ett samarbetsavtal mellan Svenska Spel och Riksidrottsförbundet har tecknats. Satsningens omfattning är 37 miljoner kronor per år där merparten kommer att fördelas till specialidrottsförbund. Dels genom framåtfonden, dels genom möjligheten att via Riksidrottsförbundet teckna separata samarbetsavtal med Svenska Spel. Eventuella avtal med spelbolag ska förankras hos styrelsen.</p> <p>Till SOK s årsmöte har SSSF två ombud att skicka. Årsmötet hålls den 20 april klockan 17.30. Till ombud väljs Olle Dahlin och Gunnar Olofsson.</p> <p><b>D) Externa möten</b></p> <p><b>KOMMITTEÉR, lägesrapporter och ev. beslutspunkter</b></p> <p><b>A) Allmänt</b> <i>Kommitteerna bör ha 3-4 möten per år och protokollen skickas ut för kännedom till styrelsen. Fram till den 20 april pågår nomineringar till kommitteerna.</i></p> <p><b>B) Kommunikation och Marknad</b> På marknadssidan finns fortfarande intressenter att arbeta med. Den 3-5 april skall ett antal sponsorer besökas.</p> <p><b>C) Internationellt</b></p> <p>Beslutades att Patrik Jemteborn nomineras till IBU Information Committee</p> <p>Beslutades att ansöka om IBU cup i Idre 20/21 samt IBU Junior Cup i Torsby 18/19. Förbundet förespråkar fortsatt 4 juniorcuper. Ansökan skall var inlämnad senast den 31 maj.</p> <p><b>D) Idrott</b> Benchmarking – hur jobbar vi jämfört med andra nationer? GS ges i uppdrag att tillsammans med Idrottskomiteen studera hur 3-4 av toppnationerna arbetar. Detta blir en del av verksamhetsplanen kommande år, med slutrapport till styrelsen mars 2018.</p> <p>Det jobbas intensivt med kommande säsongens uppläg avseende trupper och lag. Klart förslag väntas i mitten av april.</p>		<p>OD/GS</p> <p>GO/GS</p> <p>OD/GS</p> <p>OD/TH/GS</p> 
----	--	--	--

	<p><b>E) Föreningsutveckling</b> Sista mötet hölls den 17 februari i samband med Riksfinalen i Häverödal. Riktlinjer för stora resp lilla skidskyttemärket fastställdes och kommer att skickas ut. Under mötet diskuterades också frågan kring varför ungdomar i åldern 14-15 slutar. Nästa möte kommer att hållas den 15 maj.</p>		SD/GS
5.	<p><b>F) Tävling och arrangemang</b> Arbete pågår med att lägga ut nästa års tävlingsprogram samt se över regelboken. Telefonmöte planerat under april.</p> <p><b>REGIONER – lägesrapporter</b></p> <p>Vid senaste styrelsemötet i Torsby bjöds ordförande i region Väst in och berättade om arbetet i Regionen. Förslag är att vi vid fler tillfällen bjuder in respektive regions ordförande när det passar för styrelsen sammanträdesorter. Vid dagens möte fanns inget nytt i övrigt från regionerna, säsongen är i full gång och alla aktiva och ledare gör en fin insats ute i landet.</p>		ALC/GS  OD
6.	<p><b>BEAB</b></p> <p><b>A) Allmänt</b> Läget är positivt och ett glädjande besked att vattenförsörjningen och därmed snön är säkrad på nationalarens i samband med beslut av Östersund kommun.</p> <p><b>B) WC skidskytteveckan. Utvärdering.</b> Det blev en bra vecka som nu ska utvärderas för att man inför nästa år ska presentera och paketera skidskytteveckan än mer attraktivt.</p> <p><b>TC report.</b> Bra omdömen om tävlingarna på det hela taget, det som måste jobbas med är framförallt maten.</p> <p><b>C) VM 2019</b> <b>Bemannning.</b> Det har utsetts en ny mediaansvarig. <b>Budgetrevision.</b> En uppdaterad budget redovisas vid styrelsens budgetmöte i april. <b>Samrådsmöten.</b> GS informerar om de olika nätverk som man nu samtalar med för att nå de sponsringsmål man satt. Förslag finns också att Erika ska ha en samrådsgrupp med representanter från regionerna för att göra vårt VM till hela skidskyttesveriges VM.</p>		GS    GS
7.	<p><b>ÖVRIGA FRÅGOR</b></p> <p><b>A) Biathlon Family.</b> De har kommit information till medlemmarna i Biathlon Family att styrelsen ställer sina platser till förfogande inför årsmötet. Från förbundet sida har vi uppskattat det arbete som gjorts i vår fan-club men inser att svårigheten att rekrytera önskat antal medlemmar har varit betungande och vi hoppas att nya krafter är villiga att fortsätta det påbörjade arbetet med en alldeles egen fan-club till våra åkare. Styrelsen ger Sofia Domeij fortsatt uppdraget att hålla kontakten med supporterklubben.</p>		OD/SD

8	<b>AVSLUTNING</b>		
	<p><b>A) Nästa möte</b> Nästa möte är i samband med strategidag i Östersund på nationalarenan lördag 29/4 kl. 9-15 och styrelsemöte nr 6, 2016/17 kl. 15-17 samt middag kl 18</p> <p>Senast den 20 april ska styrelsen ha förslag till kommande års verksamhetsplan samt verksamhetsberättelse för 2016.</p> <p><b>B) Mötets avslutande</b> Ordförande tackade för visat intresse och samt förklarade mötet avslutat.</p>		OD
	 Anna-Lena Carlsson Sekreterare	 Olle Dahlin Ordförande	 Sofia Domeij Justerare